
 
 

 

 

 

  

 

 

 

 

GLEJBJERG BØRNE- OG 

SKOLECENTER 

 
 

Telefon: 79 96 59 70 – mail: glejbjergboerne-skolecenter@vejen.dk – CVR: 29 18 98 38 

REFERAT bestyrelsesmøde d. 15. november 2023 kl. 17.00-19.00 

 

Punkt REFERAT 

1. Godkendelse af 

dagsorden 

Godkendt. 

 

2. Opfølgning på referat fra 

mødet 15.11.23 

Princip 5:  

Meddelelsesbogen er en del af ”Min uddannelse”, som alle vil høre om til 

forældresamtalerne. ”Bestyrelsens tilsyn# skal nævnes i alle principper. 

Praksis kunne være, at et princip bliver taget op på hvert 

bestyrelsesmøde. 

Snak om placering af forældresamtaler. 

Virksomhedssamarbejde: KK skal mødes Lone fra ”XXX” vedr. projekt 

på fabrik/skolen i Glejbjerg. 

Status svømning: Det kommer desværre til at koste leje af hal og 

livredder. Transport med bus fortsætter uændret. Svømning starter igen 

30/1-24. 

3. Kort nyt siden sidst/ 

opfølgning – Kun 

mindre punkter 

Formand:  

Intet nyt. 

Ledelse:  

Skolen har været ramt af sygdom – både lærere og elever. Derudover 

kommer fravær pga ferie mm. 

Juleklippedag: Som bekendt havde dagen Jørgen Clevin-tema. Det gik 

rigtig godt, eleverne var glade og havde en god dag. Der hygges 

generelt på skolen i december – også på lærerværelset med juleklip og 

chokolade. 

De sidste to tirsdage har personalet gennemgået 1. hjælpskursus. 

Alle klasser har været til/skal til juleudstilling i Vejen. 

Fællesbestyrelsen  

Sted Personalerummet, Glejbjerg Børne- og Skolecenter 

Deltagere Mikael Hollænder (MH), Næstformand 

Rudi T. Lyngsø (RL), Forældrerepræsentant 

Stine Nordestgaard (SN), Forældrerepræsentant 

Maiken Ellegaard (ME), Forældrerepræsentant 

Lene Sandø (LS), Forældrerepræsentant 

Ditte Lorentsen (DL), Formand 

Anna Junker Mortensen (AM), Forældrerepræsentant 

Kristian Kamp (KK), Leder 

Maybritt Ruppert (MR) Sekretær 

Hanne Tilde Jensen (HTJ), Souschef 

Michael Madsen (MI), Medarbejderrepræsentant 

Heidi Bank Lorentsen (HL), Medarbejderrepræsentant 

Mike Simonsen Straarup (MS), Udvalgsrepræsentant 

Referent MR 

Fraværende/afbud MS 
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I går 13/12 var der Lucia-optog på skolen. Helle, der har arrangeret, 

stopper og søger en afløser. Hun vil gerne hjælpe med overdragelsen. 

Forslag om at kontakte leder af børnekoret fra kirken. 

SFO: 

Børnene er trætte sidst på dagen. Alle julegaver er nu afsluttede. 

Skole: 

De nye cromebooks er ved at blive pakket ud og taget i brug. 

4. Nyt fra børnehaven Der er mange syge børn, hver dag sendes syge børn hjem. Personalet 

har ikke været så ramt. 

I år sendes alt personale hjem på juleferie. Der er kun 1 barn, der vil 

blive passet eksternt. 

Vi har afholdt bedsteforældredag, og det gik rigtig godt. 

Der afholdes snart julefrokost for børnene, måske kommer julemanden 

på besøg. 

I det nye år kommer der uanmeldt tilsyn i børnehaven. Der vil være 

observation 1 time, hvorefter der kommer en tilbagemelding. Nærmere 

information følger. 

Alle pædagoger skal på kursus, SFO-personale deltager ikke denne 

gang. Der er snak om andet kursus til SFO-personalet. 

5. Økonomi og Budget i 

GBSC 

Det ser ud til et lille overskud, hvilket er meget tilfredsstillende. Pt er 

alle refusioner ikke kommet i hus endnu.  

Budget: Når budgettet er godkendt og udleveret, vil der komme en 

gennemgang på bestyrelsesmødet evt i februar. 

6. Principper - status KK foreslår at sende Princip ud sammen med referatet efter renskrift. 

7. Mobilpolitik GBSC Der er nu sket noget nationalt mht brug af mobil, hvor det anbefales at 

begrænse forbruget. KK gennemgik de forskellige aldersgrupper og 

mobilpolitik. Det forventes, at der kommer noget baseret på 

aldersgruppen på skolen. Forslag om nedsættelse af arbejdsgruppe, der 

følger det videre forløb, hvilket så fremlægges på bestyrelsesmøderne. 

8. Andet vigtigt Der kigges på uddannelse vedr. læringsmiljø. Der er tilbud om tilkobling 

af ekstern konsulent. Her vil SFO-personale blive koblet sammen med 

lærerne. 

 

Tilsynsrapport skoledelen: der er ingen specifik på skolen. Der er 

skoleudviklingssamtaler 1 gang årligt. Efter godkendelse lægges den på 

skolens hjemmeside. 

Rapporten fra børnehaven ligger på ”Hjernen og hjertet”. 

 

Problemer på parkeringspladsen: KK skriver til Anders Hørkjær Pedersen 

vedr p-plads og kontakter evt Lokalpolitiet. 

9. Næste møde: Dato: 16/1-2024. 

Punkter:  Mobilpolitik 

              Datoer for kommende bestyrelsesmøder 
  


